

Le Refuge - Martinique - François



From 155.71 € / night - 3 bedroom(s) - 3 bathroom(s)

Galerie photos / Photo gallery



Votre location / Your rental

Martinique - Villa avec piscine - 3 chambres

Villa avec piscine et vue panoramique sur la mer

Idéalement située au cœur du quartier du Cap-Est dans la commune du François, cette villa se compose de 3 chambres avec salles de bains privées. Deux magnifiques terrasses entourent la villa. D'un côté, la première terrasse vous permettra d'admirer la vue sur les eaux turquoises et les fonds blancs du François. De l'autre, au bord de la piscine, vous profitez de ce magnifique environnement paysagé.

A moins de 15 minutes en voiture, vous découvrirez la plage de sable blanc de la Pointe Faula et ses eaux turquoises.

Le François est connu pour sa distillerie, l'habitation Clément. Cette habitation offre aux visiteurs une découverte de l'industrie du rhum, notamment à travers la visite de l'ancienne distillerie, des chais de vieillissement et sa dégustation. En Martinique, la mer n'est jamais loin. Depuis la Marina du François, vous trouverez sans difficulté une yole qui vous emmènera découvrir la fameuse baignoire de Joséphine pour le traditionnel baptême du rhum avant de rejoindre les îlets environnants pour un déjeuner local.

Martinique - Villa with pool - 3 bedrooms

Villa with swimming pool and panoramic sea view

Ideally located in the heart of the Cap-Est district in the commune of Le François, this villa consists of 3 bedrooms with private bathrooms. Two magnificent terraces surround the villa. On one side, the first terrace will allow you to admire the view of the turquoise waters and the white background of the François. On the other, by the pool, you can enjoy this beautiful landscaped environment.

Less than 15 minutes by car, you will discover the white sandy beach of Pointe Faula and its turquoise waters.

Le François is known for its distillery, the Clément dwelling. This dwelling offers visitors a discovery of the rum industry, notably through a visit to the old distillery, the ageing cellars and its tasting. In Martinique, the sea is never far away. From the Marina du François, you will easily find a yawl that will take you to discover the famous Josephine's bathtub for the traditional rum baptism before heading to the surrounding islets for a local lunch.

Caractéristiques / Features

🏠 90 m2 / 👥 6 traveler(s) / 🛏️ 3 bedroom(s) / 💧 3 bathroom(s)

Equipements / Equipment

- | | | | |
|---|---|---|--|
|  Barbecue |  Air conditioner |  Iron |  Dishwasher |
|  Washing machine |  Parking |  Wifi |  Household linen |
|  Swimming pool |  Filter coffee maker |  Oven |  Espresso machine |
|  Microwave |  Crib |  Hair dryer | |

Localisation



Marion

+596 596 10 60 22
martinique@villaveo.com